

DAGSORDEN

21. marts 2025

Holbæk

Mandag den.3.marts 2025 kl.19 – 22

Sted: Sportsbyen, VIP 4

Til stede:	Tina Berg Person, Ole Toustrup, Frank Petersen, Lilian Bierdaszkiewietz, Martin Svendsen, Kenneth Lindrup Larsen, Svend Erik Skaarup, Morten Marx og Lis Hævdholm.
Afbud:	Ingen
Mødeleder:	Tina Berg Person
Referent:	Lis Hævdholm
Dagsorden	Referat
1. Godkendelse af dagsordenen	OK
2. Opfølgning på referat fra sidste møde	Se under de enkelte punkter
3. Status på økonomi.	Frank har udsendt budgetopfølgning til alle, og det blev gennemgået. Vi har stadig en rigtig god økonomi. Det er en stor fordel at være i en bestyrelse, hvor der er økonomisk rummelighed til at imødekomme de ønsker, der bliver fremsat. Vi drøftede, om der fra næste sæson skulle være spilletrøjer til ungdom til en særpris. Der skal indkøbes flere stole, dommerborde og tælleapparater inden stævnet i marts. Lis har søgt foreningspuljen om penge til kameraer og dommerborde, men ikke fået svar endnu.
4. Generalforsamling	Vi har ikke hørt om nogle, der er interesseret i at stille op til bestyrelsesposter. Det er således, at Lilian, Svend Erik og Martin ikke genopstiller. Tina og Lis er også på valg, men er villige til at genopstille, medmindre der viser sig andre interesserede.
5. Rengøring i bordtennis-hallen.	Opmærksomheden er blevet henledt på, at der er meget støv og snavs i bordtennishallen, og det er tiltrængt med en grundig rengøring. Det blev overladt til Forretningsudvalget at finde en "støvsugerbande" der vil tage sig af det. Det forudsætter også, at disse bliver belønnet – udover den hæder der vil være forbundet med det.
6. Arbejdsgrupper – status. A) Strategi / markedsfø-	Det blev besluttet, at vi kan indbyde til en ungdomscamp i påskeferien fra den 14-16 april kl. 10-16. Det er aftalt med Aksel og Bassam, at de skal stå for



HOLBÆK BORDTENNIS KLUB • HBTK

Dagsorden	Referat
ring (Kenneth og Frank)	træningen, og skal have vederlag for det. Kenneth og Katja skal som de voksne være til stede. Kenneth har udarbejdet en indbydelse, der blev vist og godkendt. Det er til-meldt til BTDK og bliver lagt ud på sociale medier. Bat 60 spil skal derfor aflyses de pågældende dage, Frank skal meddele dette ved fremmøde og Ole ved opslag på hjemmesiden og facebook.
B) Stævnegruppe – forventninger til 2026 (Kenneth, Martin og Katja) – nyt?	Vi forventer at afholde stævner igen i 2026, et 2-dages stævne sidste weekend i marts og et 1-dags stævne sidst i september. Sidstnævnte kunne eventuelt foregå i badmintonhallen. Det kræver mandskab til at stå for den tekniske afvikling af disse stævner, og pt er det kun Katja, der kan det. Kenneth vil forespørge sin kontakt i Virum om hjælp til september stævne. Vi har også Youth Masters sidste weekend i januar, også gerne i badmintonhallen. Forinden afholdelse skal vi holde et møde om teknik og brug af konto-ret. Lis er tovholder på dette.
7. Status fra	
a) Ungdomsafdelingen	Martin oplyste, at der er stor aldersspredning, og nogle stopper- og nye kommer til, men det fungerer godt. Der er flere, der tager ud til stævner, senest var en flok af sted til ØM med flotte resultater, således blev Klara guldvinder. Klara er udtaget til Kids Master i Viborg og Naja er reserve og kommer formentlig med. Vi dækker en del af udgifterne ved dette.
b) Seniorafdelingen	Henning A er stoppet med at spille, og der skal findes reserve til hans hold, der skal spille finalerunde i Nykøbing F den 12.4. Der er bekymring for lukketider i Sportsbyen. Frank tager det op på forretningsudvalgsmøde den 4.marts og vi skal have fundet en løsning for vores turneringskampe. Onsdagsholdet smuldrer, er gået fra at være 20 spillere til nu kun 2-3 spillere, da der mangler en træner. Det blev foreslået at to personer kunne stå for træningen på skift og Morten og Kenneth drøfter med de pågældende om interesse og vederlag. Det blev foreslået og vedtaget, at Thor, der er osteopat skal komme i en sæson og give gode råd og vejledning mht fysisk træning. Gælder for alle aldersgrupper. Kenneth snakker med ham om det. Lilian vil tale med Lars H om at komme til et par træninger, vil også kontakte Per om at fortsætte med samarbejdet. Lilian hænger en ratingliste op i klublokalet, så alle kan se sit ratingtal.
c) Bat60-afdelingen	Frank oplyste, at der som sædvanlig er god tilgang. Vi kan om mandagen be-



HOLBÆK BORDTENNIS KLUB • HBTK

Dagsorden	Referat
d) Webmaster	nytte et par af squash banerne, hvilket er nødvendigt. Vi søger om tilladelse til at benytte disse både mandag og onsdag. Ole oplyste, at der pt kun er tilmeldt 27 til stævnet i marts. Der har været problemer med, at ikke alle modtager mails sendt til bestyrelsen. Ole redegjorde for den meget tekniske forklaring. Alternativt må vi sende beskeder ud til alle de enkeltes mailadresser.
e) Øvrige.	Frank oplyste, at vi har modtaget en opfordring til at deltage ved en Melodi Grand Prix festival i Sportsbyen den 19.september. Martin opfordrede til at komme og bakke op om slutspil i Veteran 60 A, der holdes hos os lørdag den 8.marts. Finale er kl. 13. Lilian oplyste, at det ikke havde været muligt at samle damer til et hold i damer 1.division. Svømmeklubben har bedt om lov til at disponere over vores lokaler i tiden fra 29.juni til 3.juli, da der skal afholdes et stort stævne. Frank vil spørge nærmere ind til varighed og omfang, da det i givet fald vil kollidere med sommerferie aktivitet for ungdom. Lis forespurgte om vi skal fortsætte med sommerferieaktivitet, og det var der opbakning til. Evaluerings af Youth Masters. Det var et rigtig godt stævne, og vi fik meget ros af BTDK-folkene. Der var problemer med en fastsiddende elevator, med lyd-anlæg og utilstrækkeligt lys. Disse forhold skal løses inden næste stævne ved at vi afholder et møde med teknik og badminton. Lis er tovholder på dette. Rune Risgaard udtalte, at Holbæk kunne stå som arrangør af dette de næste 10 år, når de fik hjemmebagt kage hver dag. Der var tilslutning til, at vi skal afholde fælles klubmesterskaber for alle afdelinger. Helst over en weekend i april/maj. Frank spørger badmintonklubben om der er en ledig weekend.
8. Meddelelser fra formanden	Der er Årsmøde i Bordtennis Danmark søndag den 18.maj i Odense. Tina deltager, hvis hun ikke er på ferie. Lis er tilmeldt for Bat 60 mv., men kan i Tinas fravær også repræsentere klubben. Tina udsender indkaldelse til generalforsamling 4 uger før.
9. Kalender	Årshjulet blev gennemgået og der er styr på det.
10.Næste mødedato (evt. 7-4-25)	Næste møde er torsdag den 3.april 2025 kl. 19.00 i Sportsbyen
11.Evt.	Alle var mødt og alt blev drøftet i en god tone, hvor vi nåede rundt om mange ting. Mødet sluttede kl. 21.25.